
Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

overwegende dat door een deel van
de uitzendbranche op grote schaal
wordt gefraudeerd;

overwegende dat fraude en
illegaliteit in de uitzendbranche
daadkrachtig aangepakt dienen te
worden, onder meer door
aansprakelijkstelling van bestuurders;

overwegende dat twijfels bestaan
over de toereikendheid van het
wettelijk instrumentarium en de
effectiviteit van de toepassing
daarvan;

verzoekt de regering, bestaande en
nieuwe mogelijkheden rondom de
aansprakelijkstelling van bestuurders
van malafide uitzendbureaus en de
toepassing van schade op hun
privé-vermogen te verhalen, te
inventariseren en hierover voor
1 september 2005 te rapporteren,

en gaat over tot de orde van de dag.

Naar mij blijkt, wordt deze gewij-
zigde motie voldoende ondersteund.

Zij krijgt nr. 294 (17050).
Zij is reeds rondgedeeld.

In stemming komt de motie-Bruls c.s.
(17050, nr. 287).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de PvdA, D66, de VVD, het CDA, de
ChristenUnie, de SGP en de LPF voor
deze motie hebben gestemd en die
van de overige fracties ertegen,
zodat zij is aangenomen.

In stemming komt de motie-
Bussemaker c.s. (17050, nr. 288).

De voorzitter: Ik constateer dat deze
motie met algemene stemmen is
aangenomen.

In stemming komt de motie-De Wit
(17050, nr. 289).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks en de PvdA voor
deze motie hebben gestemd en die
van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

In stemming komt de gewijzigde
motie-KosËer-Kaya c.s. (17050,
nr. 294).

De voorzitter: Ik constateer dat deze
gewijzigde motie met algemene
stemmen is aangenomen.

Aan de orde is de stemming over
een motie, ingediend bij de
behandeling van de begroting
voor Sociale Zaken en Werkgele-
genheid, te weten:
- de motie-KosËer-Kaya over een
tegemoetkoming in kosten voor
kinderopvang voor zieke mensen met
een WAO-uitkering (29800-XV, nr. 45).

(Zie vergadering van 21 december
2004.)

De voorzitter: Op verzoek van
mevrouw KosËer-Kaya stel ik voor,
haar motie nog één week aan te
houden.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde zijn de stemmingen in
verband met het wetsvoorstel
Wijziging van de Wet op de
Waterkering en intrekking van
de Deltawet grote rivieren, de
Deltawet, de Deltaschadewet, de
Wet schade oesterkwekers, de
Vergunningwet Westerschelde,
de Zuiderzeewet en de
Zuiderzeesteunwet (29747).

(Zie vergadering van 24 maart 2005.)

De artikelen I t/m XVI, de bijlagen en
de beweegreden worden zonder
stemming aangenomen.

In stemming komt het wetsvoorstel.

De voorzitter: Ik constateer dat dit
wetsvoorstel met algemene
stemmen is aangenomen.

De vergadering wordt van 15.10 uur
tot 15.20 uur geschorst.

Aan de orde is de behandeling van:
- de brief van de minister-

president, minister van Alge-
mene Zaken, over afspraken
over het Hoofdlijnenakkoord
tussen de fractievoorzitters van
het CDA, de VVD en D66 in de
Tweede Kamer met het kabinet
(30056).

De beraadslaging wordt geopend.
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De heer Bos (PvdA): Voorzitter.
Pasen is het feest van de wederop-
standing. Dit jaar waren wij met
Pasen getuige van de ± in ieder geval
voorlopige ± wederopstanding van
het kabinet-Balkenende. Tegen
iedereen die zich nu zorgen begint te
maken, zeg ik: ik zal de parallellen
met het andere grote christelijke
feest dat daarop volgt, namelijk de
Hemelvaart, verder achterwege laten.

Vorige week werden wij vergast
op een brok staatkundige vernieu-
wing, te weten de voorwaardelijke
deelname of de voorwaardelijke
crisis. Ten minste twee bewindsper-
sonen wisten niet of zij eigenlijk nog
wel tot het kabinet wilden behoren.
Wat je daar verder ook van vindt,
lang moest het niet duren, want dat
zou de helderheid niet dienen. Het is
dan ook goed dat de afspraken
tussen de coalitiepartners zo snel zijn
gemaakt en dat wij nu met elkaar
duidelijkheid hebben.

Vervolgens is het wel zaak om te
bezien wat er precies is afgesproken.
In de eerste plaats is er geld
vrijgekomen voor kennis, innovatie
en onderwijs. Wij steken niet onder
stoelen of banken dat wij daar blij
mee zijn. Elke euro extra voor die
doelen is prachtig. Voor leerlingen-
aantallen komt 250 mln structureel
beschikbaar en 500 mln eenmalig.
Het is wel de vraag of dat geld er
zonder deze afspraken niet zou zijn
gekomen. Ik ben benieuwd of de
heer Van Aartsen en de heer
Verhagen vandaag hier gaan
verklaren dat zij, als D66 niet bij het
overleg had aangezeten, mordicus
tegen verhoging van de onderwijs-
budgetten zouden zijn geweest.
Zouden zij het te verklaren hebben
gevonden om geen extra geld aan
het onderwijs te besteden in geval
van stijgende leerlingenaantallen?
Aan de minister-president vraag ik: is
het niet zo dat hij op 9 maart, nog
maar drie weken geleden, in een
overleg met de Kamer over het
Innovatieplatform al duidelijk maakte
dat men in het kabinet al lang en
breed bezig was na te denken over
het besteden van de aardgas-
meevallers aan kennis, innovatie en
onderwijs? Zo nieuw is het onder-
werp dus niet, maar de besluitvor-
ming daarover is naar voren
gehaald. Het gaat echter om geld dat
waarschijnlijk, en wat ons betreft
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